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1 Förslag till dagordning 

§1 Årsmötets öppnande: Ordförande Stefan Grath  

§2 Årsmötets behöriga utlysande 

§3 Mötesformalia 

a) val av mötesordförande 

Eva Bjurholm 

 b) val av mötessekreterare 

 Förslag: Ola Nordstrand 

 c) val av två justerare 

 d) fastställande av dagordningen 

 e) fastställande av tidpunkt för motionsstopp och avslutande av 

       nomineringar  

§4 Styrelsens verksamhetsberättelse. Föredragande: Ola N, sekreterare 

§5 Kommunala gruppens rapport. Föredragande: Britt-Mari Bardon eller Ola 

Nordstrand, tidigare gruppledare 

§6 Styrelsens ekonomiska rapport. Föredragande: Nina Wannersten 

§7 Revisionsberättelse. Föredragande Stefan Grath 

§8 Frågan om den avgående styrelsens ansvarsfrihet (slutgiltigt motionsstopp) 

§9 Antagande av Verksamhetsplan och behandling av ev. motioner. 

      Föredragande: Stefan Grath 

§10 Presentation av och rapport från nya politiska sekreteraren Martin Thåström 

§11 Val av styrelse (slutgiltigt nomineringsstopp).  

       Föredragande Valberedningen 

 a) val av ordförande 

 b) val av ordinarie ledamöter till styrelsen 

 c) val av suppleanter till styrelsen 

§12 Val av revisorer. Föredragande: Valberedningen 

§13 Val av valberedning. 

§14 Övriga frågor. 

§15 Mötets avslutande. 
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2 Styrelsens verksamhetsberättelse 

 

Inledning 

 

Tillströmningen av nya medlemmar till Vänsterpartiet Norrtälje har fortsatt 

under 2022. Främst efter 1 maj och valet till riksdag, regioner och kommuner 

märktes antalet nya medlemmar extra mycket. Aktiviteten i framför allt sociala 

medier har ökat under året och då speciellt inför valet i september men tyvärr 

har inte Medlemsbladet fått nytt liv under året. Glädjande är att vi återigen har 

kunnat uppmärksamma 8 mars, 1 maj. Roslagen Pride med mera efter 

pandemin och även haft ett större antal medlemsmöten under året. Styrelsen 

har varit välbemannad och flera nya yngre förmågor har visat framfötterna.  

 

Styrelsen har under året bestått av 

Ordinarie 

Stefan Grath     ordförande 

Anna Söderblom   vice ordförande 

Nina Wannersten    kassör 

Ola Nordstrand   sekreterare 

Anette Holgersson   ledamot 

Suppleanter  

Neah Rockstroh 

Carla Sjöstrand    

Angelica Sandh 

Mika Troberg 

Styrelsen har haft 14 protokollförda sammanträden under verksamhetsåret. 

 

Medlemsansvarig 

Helén Edling 

 

Revisorer 

Björn Strålin  

Vakant 
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Valberedning 

Valberedningen har bestått av Christina Hamnö och Britt-Mari Bardon. En 

efterlysning via ett medlemsutskick gav ytterligare en medlem till 

valberedningen, Anette ”Bosis” Sidestål. Christina är sammankallande. 

 

Representation i kommunfullmäktige, kommunstyrelse och 

nämnder 2022 

Kommunfullmäktige 

Ordinarie Ola Nordstrand (gruppledare) 

      Britt-Mari Bardon (gruppledare) 

Jessica Hilwëyn  

Ersättare     Ingela Brinkefeldt  

Ghazale Karami  

Kommunfullmäktiges valberedning Ola Nordstrand   

     

Kommunstyrelsen 

Ordinarie     Britt-Mari Bardon 

Ersättare Anna Söderblom  

Fr o m november 2022 ordinarie Anna Söderblom 

Ersättare Amelia Morey Strömberg 

Bygg- och miljönämnden 

Ordinarie     Ola Nordstrand  

Ersättare     Ingela Brinkefeldt 

Barn- och skolnämnden 

Ordinarie     Anna Söderblom 

Ersättare     Catarina Wahlgren 

Utbildningsnämnden 

Ordinarie     Miriam Anglemark Jansson 

Ersättare Malin Wedberg 

Socialnämnden, ordinarie   Jessica Hilwëyn 

 

Kultur- och fritidsnämnden 

Ordinarie     Miriam Anglemark Jansson 

Ersättare     Gabriella Seward 
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Teknik- och klimatnämnden 

Ersättare     Magnus Ericsson  

Val- och demokratinämnden 

Ordinarie      Stefan Grath  

Ersättare Anette Holgersson 

Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg Norrtälje 

Ordinarie     Jessica Hilwëyn 

Ersättare Britt-Mari Bardon  

Naturvårdsstiftelsen, ersättare  Ola Nordstrand 

 

Vad har då hänt under året? 

Eftersom 2022 var ett valår så har antalet aktiviteter varit fler än vanligt. En 

valspecial finns i handlingarna och dessutom finns kortare referat från några av 

våra större arrangemang under året.   

4-6 februari Kongressen digitalt i Stockholm 

Anna Söderblom representerade Vänsterpartiet Norrtälje och även 

nordostkomunerna. Hon rapporterade från den digitala kongressen, som blev 

bra för att Stockholmsdelegationen var så bra, främst tack vare A-M Engel. 

Väldigt peppande att träffa alla kamrater runt om i landet fast på skärm. Det 

som kom med i valprogrammet var bl a att kapitalismen inte är till gagn för oss 

samt en hel del klimat- och miljömotioner. I stort blev det mycket bra. 

8 mars – Internationella kvinnodagen 

Vi samlades även detta år i konst- och kultur-LOKALEN för att fira 8 mars. 

Förutom att äta gott och ha givande diskussioner så presenterade 

valberedningen den kommunala listan. Den ska vara till grund för gruppen till 

kommunfullmäktige samt i mångt och mycket även till de platser vi kommer 

att få i nämnderna, beroende på valresultatet och eventuell samverkan. 

Årsmöte utan corona 

Traditionsenligt genomfördes årsmötet en söndag, närmare bestämt söndagen 

den 20 mars 2022. Vi kunde återigen hälsa Torun Boucher välkommen som 

mötesordförande. Hon sitter annars i kommunfullmäktige i Stockholms Stad. 

Det var ett fullmatat verksamhetsår som väntade i och med val till riksdag, 

regioner och kommuner i september. 

Första maj 

Äntligen fick vi fira första maj tillsammans igen. Lite annorlunda blev det 

dock. Liberalerna hade sökt tillstånd för att vara på Lilla torget samma dag. 

Ganska förvånande med tanke på att första maj är arbetarrörelsens 

internationella högtidsdag. Nåväl, det gick bra eftersom vi samlades redan 
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kl 9 och då var inga liberaler där. 

Vi bjöd på frukostmackor som styrelsen hade förberett och kaffe, te och juice. 

Mackorna var populära, vi hade kunnat göra fler. 

Amelie Chronéer Helsing spelade och sjöng, Britt-Mari Bardon vår ena 

gruppledare höll tal liksom Anna Söderblom från styrelsen gjorde. Vår 

huvudtalare var Marta Aguirre från region Stockholm. 

Några av oss åkte in till Stockholm när vårt möte var klart och anslöt till det 

stora första maj-tåget. 

 

 

Torsdag 13 oktober Pizza och Politik 

Från kl 18.00 och framåt ett par timmar var vi 31 stycken på plats, inklusive 4 

barn, i Norrtäljesalen i kommunhuset för att prata politik och äta pizza. det var 

drygt ett 10 tal som var nya medlemmar. 

Det var en mycket trevlig kväll med många trevliga samtal som pågick. Det såg 

ut som att alla hade det trevligt och trivdes bra. Det var ett uppskattat 

arrangemang och glädjande nog kom det tio nya medlemmar. 

Torsdag 24 november Valutvärdering 

Det var ett 15-tal medlemmar som lockats till Havstornet för att utvärdera 2022 

års val och äta gott. Det var många som ville säga mycket så det blev bra och 

givande diskussioner och mycket att ta med till kommande valrörelser. 
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I övrigt genomfördes följande: 

25 januari  Nämnd- och frågemöte 

17 februari Infomöte inför kommunala listan 

8 mars 8-marsfest och presentation av kommunala listan i konst- och 

kultur-LOKALEN 

20 mars Årsmöte i Norrtäljesalen 

21 mars Inspirationsträff inför 1 maj med distriktet 

30 mars Medlemsmöte med Daniel Riazat – skolpolitiken! 

31 mars Ordförande- och gruppledarträff via Zoom 

6 april  Politikerdebatt Edsbro 

12 april Träff för gamla och nya parlamentariker 

27 april Skylt- och banderolltillverkning 

28 april Medlemsmöte med tal av Nooshi digitalt 

1 maj Första Maj på Lilla torget med frukost från kl 9.00 (tal av Marta 

Aguirre, Britt-Mari Bardon och Anna Söderblom) 

14-15 maj Valskola med Ali Esbati 

17 maj Seniordagen i Societetsparken 

17 maj ”Rektorernas dubbla uppdrag” med bl a Marcus Larsson digitalt 

17 maj  Diskussionskväll om utredningen för gårdsförsäljning 

18 maj Digital valskola med Ilyas Hassan 

19 maj Ordförande- och gruppledarträff Kafé Marx/digitalt 

24 maj Regionträff i kommunhuset med Catarina Wahlgren 

4 juni Alla Barns Dag i Rimbo 

11 juni Valskola med Maria Forsberg Kafé Marx 

12 juni Valskola Södertälje 

14 juni Ordförande- och gruppledarträff Kafé Marx/digitalt 

16 juni Ungdomsdialog i Societetsparken 

16 juni Valskola 

21 juni Våravslutning med styrelsen, kommunala gruppen, valledning 

m fl speciellt inbjudna 

28 juni Medlemsmöte om Kommunala Handlingsprogrammet 

29 juli Elmstanatta 

2 augusti Ordförande-, gruppledare- och valledarträff digitalt 

6-7 augusti Snickarhelg valverandan 



8 

 

 

8 augusti Valupptakt i Havstornet 

10 augusti Textiltryckarverkstad i LOKALEN 

11 augusti Utdelning frukostpåsar Norrtälje sjukhus 

12 augusti Politikerdebatt skolan Folkets Hus 

12 augusti Roslagen Pride valdebatt 

13 augusti Rimbodagen 

13 augusti  Roslagen Pride 

15 augusti Valverandan på Stora torget 

16 augusti Utdelning frukostpåsar Norrtälje sjukhus 

16 augusti Paneldebatt PRO 

18 augusti Cykelvägsträff i Estuna bygdegård (Svanberga-Norrtälje) 

20 augusti Älmstadalen med paneldebatt 

25 augusti Paneldebatt Lärarförbundet 

27 augusti Röd Lördag Rimbo 

28 augusti Politikerdebatt Bergshamra bygdegård 

31 augusti Ali Esbati till Hallstavik 

1 september Norrtelje Tidnings paneldebatt 

2 september ”Räddningen” med Johan Ehrenberg (S, V, Mp o ABF) 

3 september Hallstaviksdagen 

7 september Politikerdag Rodengymnasiet 

10 september Finaldag i valverandan på Stora torget 

11 september Valdagen med valvaka Pythagoras 

20 september Fullmäktigeträff nya i V med gruppledarna 

21 september Ordförande- och gruppledarträff digitalt 

22 september Medlemsmöte Bergshamrasalen med digitalt tal Nooshi m m 

27 september Ordförande-, gruppledare- och valledarträff digitalt 

13 oktober Pizza och Politik i Norrtäljesalen 

20 oktober Husmöte Bangårdsgatan 2 B 

20 oktober Medlemsmöte med val av representanter till Kommunstyrelsen 

9 november Medlemsmöte med val av representanter till nämnderna 

24 november Valutvärdering Havstornet 

20 december Julavslutning styrelsen, Kommunala gruppen m fl 
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Medlemsredovisning 2022 

 
Vänsterpartiet Norrtälje hade den 31 december 2022: 

194 stycken betalande medlemmar.  

Av dessa var 124 st kvinnor, 70 st män  

 

  

Slutord 

Årets verksamhet har naturligtvis präglats av valrörelsen och arbetet runt valet. 

Även om inte resultatet vart det vi önskade så var vi många som lade ner 

mycket jobb på att det skulle bli bra och vi hade kul under tiden. 

Vår valstuga var den häftigaste och fick mycket uppskattning av folk. Vi fick 

nästan lika många röster som 2018 års val men det har ju flyttat in många i 

kommunen som knappast hör till vår väljargrupp. Det är vanskligt att ge råd till 

kommande styrelse men själv tror jag fortfarande på vår tidigare fokusering på: 

 

1. Bostäder. - fler hyresrätter ska byggas. 

 

- ingen försäljning av allmännyttans bostäder. 

- upprätta en bostadsförening 

- en bostad ska inte vara en vara 

2. Skola - inget vinstuttag i skolan 

- bättre elevvård 

- bemanning i skolorna 

3. Äldreomsorg - fler alternativa boenden 

- trygghetsboenden 

- tid till att kunna sitta ned med de äldre i 

hemtjänsten 

4. Arbetsmarknad - heltid som norm 

- tillsvidareanställningar som norm 

- tillräcklig bemanning 

5. Klyftan mellan stad och land, Norrtälje och de mindre tätoterna. 

Här gäller det att hålla tungan rätt i munnen och inte göra 

motsättningarna antagonistiska utan se det som en demokratisk fråga. 

De verksamheter som jag hoppas vi kan utveckla under kommande år 

är ett ökat utåtriktat arbete med aktioner och samarbete med lokala 

grupper, alltifrån klimatgrupper till PRO, som sätter dagordningen för 

viktiga frågor. Sossepensionärerna röstar inte på oss men håller med oss 

i de flesta frågorna. 

I kampen mot den tilltagande nationella högerradikalismen måste vi 

samarbeta mer över de gränser vi varit vana vid historiskt. 
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Det är också av vikt att utveckla ett samarbete med Ung Vänster för att 

få till en förening i Norrtälje. 

Att kunna hjälpa EPA-ungdomarna till att få ett ställe att vara på skulle 

kunna få åtminstone några av dem att vända blicken från SD till 

Vänstern och kan vi hjälpa dem att organisera sig är det ju ännu bättre. 

En seger i en lokal fråga genom organisering leder rätt i livet! 

Vi har försökt att hålla uppe återkommande aktiviteter som Röd Lördag 

och skapat nya som ”syjuntan” återkommande en gång i månaden, bra 

aktiviteter som jag hoppas vi ska kunna få ännu fler deltagande i. 

 

Ekonomin har blivit klart bättre under mandatperioden och vi har nu möjlighet 

att göra fler saker som kostar, tex att fortsätta att ge ut tidningen ”Vänstern i 

Norrtälje” som når ca 14 000 hushåll i kommunen och kommer strax innan 

första maj. Det finns även möjligheter att bjuda på pizza vid en del 

medlemsmöten, vilket är mycket uppskattat av deltagarna om någon tvivlade… 

Vi kommer att avsätta ca 30 000 varje år till valfonden att användas till 

kommande EU-val samt valet 2026 (i bästa fall blir det ett nyval till riksdagen 

på grund av allmänt missnöje…) 

I valet -22 hade vi den lägsta valbudgeten i kommunalvalet, Moderaterna t ex 

hade en budget på 1,6 miljoner och ett stort gäng MUF:are som skjutsades till 

kommunen för att montera affischer. Kort sagt har vi en bättre ekonomi än på 

många år. 

Medlemsanslutningen är ytterligare ett glädjeämne, vi är nu ca 200 medlemmar 

och många av dem är under 40 år vilket i föreningssammanhang får betraktas 

som utmärkt. De allra flesta är yrkesverksamma vilket innebär att tiden för 

föreningsarbete är begränsat men jag hoppas att ännu fler av dem får möjlighet 

att aktivera sig och att vi ger dem möjligheter att göra det. 

Intressanta ideer som kommit upp är ”Vänsterkör”, barnverksamheter och 

mycket annat. Många goda idéer finns framför allt hos våra yngre medlemmar, 

må vi vårda dem och deras idéer så att de senare blir äldre medlemmar. Mycket 

i samhället i stort och i vår kommun går åt fel håll med de nationalkonservativa 

vid styråran men som det står i sången 

”Den svarta tuppen”: 

Svarta tupp, när Du hörs gala, 

blir det mörkt, natten är inne. 

Svarta tupp, när Du hörs gala, 

blir det mörkt, natten är inne. 

Men när den röda tuppen gal, 

då gryr morgonens timme. 

Men när den röda tuppen gal, 

då gryr morgonens timme. 

Stefan Grath avgående Ordförande Vänsterpartiet Norrtälje 
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Norrtälje 2023-03-19 

Stefan Grath   Anna Söderblom  Ola Nordstrand  

Anette Holgersson  Nina Wannersten  Mika Troberg  

              

Neah Rockstroh  Angelica Sandh  Carla Sjöstrand 

 

3 Styrelsens ekonomiska rapport 

Sammanfattning  

När vi nu har lämnat ett valår gör vi det med, för en liten förening, god 

ekonomi, och har möjlighet att under det kommande året satsa på att få ut vår 

politik i samhället. Den årliga avsättningen till valfonden är höjd till 30 000 kr 

vilket gör att vi är väl rustade inför Europaparlamentsvalet 2024 och valet till 

riksdag, regioner och kommuner 2026 och vi ser fram emot ett spännande år. 

Distriktet  

Anslagen till distriktet finansierar bland annat de kurser och utbildningar för 

medlemmar, kommunalt förtroendevalda och styrelsefunktionärer som 

arrangeras av distriktet. Distriktet använder också de ekonomiska medel de 

erhåller från bland annat Vänsterpartiet i Norrtälje till information samt till 

rådgivning i kommunalpolitiska, organisatoriska och andra verksamhetsfrågor 

vad gäller exempelvis utarbetande av politiska dokument och förslag. Medlen 

används också för att subventionera Norrtäljes partiförenings deltagande i 

Vänsterpartiets distriktsårskonferens, andra konferenser och kongresser. 

Avgiften är direkt avhängig av storleken på vårt mandatstöd, varför 

partiföreningens avgifter till distriktet har ökat. 

4 Valrapport 2022 

Under hösten 2021 valde ett medlemsmöte följande valledningsgrupp: Roger 

Reinhold, Britt-Mari Bardon, Stefan Grath, Therese Klingberg och Helén 

Edling. Roger Reinhold blev utsedd till, Valledare. Tanken var att både en 

gruppledare, ordförande och personer ur mediagruppen samt politisk 

sekreterare skulle vara del i gruppen. Budgeten för valrörelsen blev satt till 

105.000 kr. Valledningsgruppen påbörjade arbetet med att diskutera och 

planera upplägg, tidplan och strategier för valrörelsen. Under vintern och våren 

2022 byttes av olika anledningar delar av valledningen ut till den grupp som 

gjorde arbetet fram till valet, valledningen bestod nu av Stefan Grath, Anna 

Söderblom, Zee Vieira och Helén Edling. Edling blev vald till valsamordnare. 

Ett samarbete med Zetkin, vilket är ett system för att organisera arbetet och 

våra medlemmar i en digital plattform, inleddes och genomfördes. 

Valledningsgruppen arrangerade med detta system det följande valarbetet med 

ringstugor och planerings & evenemangssystem samt en medlemsenkät. 



12 

 

 

Gruppen använde sig också av Trello vilket är ett annat system för planering 

och samarbete för att tillsammans kunna lätt kommunicera och hålla reda på 

olika uppgifter. 

Föreningen har tidigare ett beslut på att vi ska affischera inför valet, OM inte 

fallet skulle vara så att alla andra partier går med på att låta bli att affischera 

(vilket inte hände). Vi höll oss dock till ett ganska blygsamt antal affischer. 

Dock designade vi både affischer (utifrån central mall) samt vykort med våra 

kärnfrågor själva och lät trycka upp. Vi tillverkade under våren en första 

majtidning vilken skickade ut till 11 000 hushåll. Vi arrangerade besök både 

från region med Marta Aguirre samt nationellt med Ali Esbati. Aguirre var på 

plats tillsammans med regionens blodbuss i Hallstavik och Esbati kom även 

han på besök till Hallstavik, både till fabriken och till torget för ett torgmöte 

och en AW. Den sista månaden innan valet påbörjade vi arbetet med vår 

valstuga vilken vi beslutade att bygga själva enligt "verandamodellen" (kanske 

något vi skulle ta patent på?) och genomförde detta bygge med hjälp av ett 

gäng medlemmar. Affischeringen veckorna före valet gick lite trögt med ett 

antal av affischerna kraftigt försenade från leverantören. Vykort delades ut 

både för hand i utvalda områden samt i valstugan. 

Vi organiserade ett flertal torgbesök med vår cykel i både Hallstavik och 

Rimbo där vi delade ut s k frukostpåsar. Valstugearbetet arrangerades både i 

Zetkin och på ett papperschema i valstugan och fungerade mestadels bra, vi 

fick ställa in ett par pass då vi inte hade tillräckligt med medlemmar (dagtid) 

som hade möjlighet att stå i stugan. Alla som kom och gjorde pass i stugan 

gjorde fantastiska insatser, bitvis var torget helt öde och det fanns tid för 

interna samtal vilket var fint och bitvis var det 4 skolklasser som stod i kö för 

att ställa frågor! Stor eloge till alla valstugearbetare! För att hålla valvaka hyrde 

vi Pythagoras café där vi bjöd på Mezebuffet. Detta blev en (trots valresultatet) 

mycket lyckad och välbesökt kväll! Ett fantastiskt jobb gjort av alla 

inblandade  
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5 Kommunala gruppens verksamhetsberättelse 2022 

Den kommunala gruppen består av de som representerar Vänsterpartiet i 

kommunens alla nämnder. Tack vare den valtekniska samverkan som gjordes 

med Miljöpartiet och Roslagens Parti (ROOP) efter valet 2018 fick vi 

parlamentariker på plats i alla nämnder, men tyvärr har vi ingen representation 

i kommunens bolag. På sidan xxxx finns en förteckning över alla invalda i de 

olika nämnderna och kommunfullmäktige.  

Under 2022 har vi äntligen träffats fysiskt efter två år med digitala möten pga 

pandemin.  

Vi har varit mycket aktiva i vissa frågor. Här kommer ett axplock på de frågor i 

Kommunstyrelsen och Kommunfullmäktige där vi varit särskilt aktiva 

Vi har fortsatt att motarbeta IES, Internationella Engelska Skolan, och övriga 

vinstdrivande friskolors etablering.  

Underhåll av kommunens fastigheter. 

Bostadsbyggandet och fördelning bostadsrätter och hyresrätter Vi värnar om 

Roslagsbostäder som behövs för att garantera alla människors rätt till en bostad 

med rimlig hyra.  

Investeringar och planering av Norrtälje 400 år.  

Vatten och avlopp i Norrtälje kommun. Utbyggnad av Lindholmens 

reningsverk och hur avloppsfrågan ska lösas i framtiden  

Trafikfrågor, vägar, cykelvägar och kollektivtrafik både på land och vatten.  

Tiggerifrågan  

Bostadsbyggandet i Rimbo 

Kriget i Ukraina. Diskussion om att skicka vapen eller ej, medlemskap i 

NATO? 

Mammografibussen  

Detaljplan för Björnö, bostäder , skola och användning av jordbruksmarken. 

Planering av sista delen av Norrtälje hamn, bostäder, livsmedelsbutik 

 Vi har haft delat ledarskap i vår partiförening. Gruppledare för Vänsterpartiet 

Norrtälje har varit Britt-Mari Bardon och Ola Nordstrand. 

De har utgjort ledarduon i Kommunala gruppen och arbetat tillsammans med 

Helén Edling som innehaft tjänsten som politisk sekreterare sedan början av 

2019. Helén har under året varit lite av spindeln i nätet och samordnat mycket 

av det som har hänt i nämnder och Kommunfullmäktige. Hon har även 

samordnat mediagruppen tillsammans med Roger Reinhold. Gruppen har betytt 

mycket för att få partiföreningen att synas i sociala medier och sett till att 

hemsidan har fått ett nytt och aktivt liv. 
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Under året har den Kommunala gruppen träffats inför sammanträden med 

kommunstyrelsen och inför Kommunfullmäktige, för att tillsammans med hjälp 

av ”experterna” i respektive nämnder komma fram till hur representanterna i 

kommunstyrelsen respektive Kommunfullmäktige ska agera. 

Utöver Kommunala gruppen så har det under året funnits en Fullmäktigegrupp 

som lagt den sista handen vid handlingarna inför Kommunfullmäktige. 

Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg i Norrtälje är en lite speciell nämnd 

som innehåller representanter från både kommunen och region Stockholm. 

Vänsterpartiet Norrtälje hade två platser att förfoga över för kommunen och på 

dessa platser fanns Jessica Hilwëyn och Britt-Mari Bardon. Catarina Wahlgren 

hade en av Regionens platser i det här förbundet. Kommunalförbundet 

Sjukvård och Omsorg i Norrtälje benämns oftast KSON och tar beslut om 

bland annat TioHundra med hemtjänst, sjukvård på Norrtälje sjukhus samt 

vårdcentraler runt om i kommunen. 

Avslutningsvis kan vi konstatera att den Kommunala gruppen har varit mycket 

aktiv och att parlamentarikerna som ingått har gjort ett bra arbete genom att 

lyfta frågor i interna möten och i nämnderna utifrån vår politik och vårt 

kommunala handlingsprogram. 

I slutet av sommaren drog valrörelsen igång. Vi startade med ett 

planeringsmöte och diskuterade valstuga, torgmöten, paneldebatter och allt 

som skulle ske och göras.  

Under hösten har det varit diskussion om hur och i vilka frågor vi i 

oppositionen ska samarbeta. De nyvalda gruppledarna kan redogöra för detta. 
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Revisionsberättelse 2022 

Vid granskning av räkenskaperna för Vänsterpartiet Norrtälje för tiden 2022-

01-01 till 2022-12-31 har jag funnit dessa i god ordning. Inkomster och 

kostnader är styrkta med nödvändiga verifikationer. Behållningen på kontot har 

kontrollerats. 

Avseende kassörens, styrelsens samt föreningens verksamhet i övrigt finns 

utifrån förda protokoll enligt vår mening ingen anledning till anmärkning. 

Jag föreslår att årsmötet fastställer resultat- och balansräkningen och beviljar 

den avgående styrelsen ansvarsfrihet för den tid som revisionen omfattar. 

 

Norrtälje 2023-03-05 

Björn Strålin 
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6 Resultatrapport och balansräkning 2022 

Kommer som separata dokument tillsammans med en 

sammanställning av valkostnader 2022! 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


